
Protokół Nr 65/23

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, które odbyło się 
w dniu  29.11.2023 r. godz. 11.30 , sala nr 4.

Posiedzeniu przewodniczyła- Grażyna Wójcik – Przewodnicząca ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności ( zał. nr  1).
Porządek obrad ( zał. nr  2).

   
Ad. 1
Przyjęcie porządku obrad i przyjęcie protokołu: Nr 64_23 z 25.10.2023 r nie było uwag, 
przyjęto.

Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska przedstawiła  projekty uchwał.

Ad. 2
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2023 r.-
projekt 1   ( zał. nr 3) 
Uzasadnienie-  Zmniejsza się plan dochodów per saldem o kwotę 2.998.985,50 zł, w tym:
1) dochody bieżące (kwota zwiększenia 281.507,41 zł), w tym: - zwiększenie dochodów o
kwotę 210.000,00 zł w związku z planowanym zawarciem umowy dzierżawy infrastruktury
torowo - sieciowej, - zwiększenie dochodów o kwotę 39.672,40 zł w związku z wypłatą
przez  ubezpieczycieli  odszkodowań  powstałych  na  skutek  uszkodzeń  mienia,  -
zwiększenie dochodów w kwocie 2.735,01 zł w związku z podpisaniem aneksu nr 8 z dnia
4  października  2023  r.  do  porozumienia  międzygminnego  w  sprawie  międzygminnej
komunikacji  autobusowej  zawartym  pomiędzy  Miastem  Pabianice  a  gminą  Rzgów,  -
zwiększenie dochodów w kwocie 1.600,00 zł  w związku z wpływem dochodów z tytułu
odsetek  od  nieterminowych  wpłat  podatków i  opłat,  -  zwiększenie  dochodów o  kwotę
27.500,00 zł w związku z większymi niż planowano wpływami z tytułu sprzedaży usług i
darowizn  (Schronisko  dla  zwierząt).  2)  dochody  majątkowe  (kwota  zmniejszenia
3.280.492,91 zł), w tym: - zmniejszenie dochodów w związku z przesunięciem na kolejne
lata  i  zmianą  harmonogramu  realizacji  przedsięwzięcia  pn.  „Ciepłe  mieszkanie”.  II.
Zmniejsza się  plan wydatków per  saldem o kwotę 2.998.985,50 zł,  w tym: 1)  wydatki
bieżące (kwota zwiększenia  279.907,41 zł),  w tym:  -  zwiększenie  wydatków w kwocie
42.407,41  zł  w  grupie  wydatki  bieżące  związane  z  realizacją  zadań  statutowych  w
Wydziale  Infrastruktury  Technicznej  i  Komunikacji  na  naprawę  powstałych  uszkodzeń
(smarownica  torowa,  przystanek  Zamkowa/Staszewskiego,  latarnia  na  skrzyżowaniu
Kopernika/Żytnia),  -  zwiększenie  wydatków w  kwocie  210.000,00  zł  w  grupie  wydatki
bieżące związane z realizacją zadań statutowych w Wydziale Infrastruktury Technicznej i
Komunikacji  w  związku  z  planowanym  zawarciem  umowy  w  sprawie  międzygminnej
komunikacji tramwajowej,  zwiększenie wydatków w kwocie 27.500,00 zł w grupie wydatki
bieżące  związane  z  realizacją  zadań  statutowych  w  Schronisku  dla  zwierząt  z
przeznaczeniem na potrzeby napraw dachu i  kominów na budynku Schroniska,  zakup
materiałów na wymianę pokryć dachowych w boksach, wymianę oświetlenia na placu oraz
zakup  karmy  specjalistycznej  dla  psów,  2)  wydatki  inwestycyjne  (kwota  zmniejszenia
3.278.892,91 zł), w tym: - zwiększenie wydatków w kwocie 1.600,00 zł w grupie inwestycje
i  zakupy  inwestycyjne  w  Wydziale  Inwestycji  Miejskich  w  związku  ze  zwiększeniem
wynagrodzenia  za  nadzór  inwestorski  realizowanego  zadania  pn.  „Przebudowa  dróg
gminnych na obszarze administracyjnym miasta Pabianice - zadanie okołoprojektowe”. -
zmniejszenie  wydatków  w  kwocie  3.280.492,91  zł  w  grupie  inwestycje  i  zakupy
inwestycyjne w Wydziale Inwestycji Miejskich w związku z przesunięciem na kolejne lata i



zmianą harmonogramu realizacji przedsięwzięcia pn. „ Ciepłe mieszkanie”. III. Wprowadza
się zmiany do załącznika dotacyjnego zgodnie  z  zarządzeniami  Prezydenta Miasta Nr
398/2023/P z dnia 3 listopada 2023 r.,  Nr 416/2023/P z dnia 17 listopada 2023 r.,  Nr
420/2023/P z dnia 21 listopada 2023 r. 

Radna Bożenna Kozłowska-  zwiększenie o 210.000 zł dot. porozumienia.

Naczelnik Marcin Chmielewski – dot. projektu międzygminnego, w grudniu będzie ta kwota
obciąża MPK Łódź i będzie to w porozumieniu.

Głosowanie  :  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwały-  8,  przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Przyjęto.

Ad. 3
Zaopiniowanie p. uchwały w sprawie    zmian budżetu miasta Pabianic na 2023 r. - projekt 
nr 3   ( zał. nr 4) 
Uzasadnienie-  Zmniejsza się plan dochodów per saldem o kwotę 825.949,20 zł, w tym:
dochody  bieżące  (łączna  kwota  zwiększenia  124.157,80  zł),  w  tym:  -  zwiększenie
dochodów w kwocie 9.157,80 zł w związku z naliczeniem odsetek bankowych od środków
pieniężnych  zgromadzonych  na  wyodrębnionym  rachunku  bankowym  dotyczącym
realizacji zadań z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, - zwiększenie dochodów o
kwotę 115.000,00 zł w związku z większymi niż planowano wpływami z dochodów z tytułu
odsetek  od  środków  pieniężnych  na  rachunkach  bankowych  i  lokatach,  dochody
majątkowe (łączna kwota zmniejszenia per saldem 950.107,00 zł), w tym: - zwiększenie
dochodów w kwocie 230.000,00 zł z tytułu wpływów z przekształcenia prawa użytkowania
wieczystego w prawo własności w związku z waloryzacją opłat, - zmniejszenie dochodów
w kwocie 1.180.107,00 zł z tytułu dofinansowania z Rządowego Funduszu Polski Ład w
zakresie realizacji  zadania pn.: „Przebudowa Starego Rynku w Pabianicach - tworzenie
włączającej,  inspirującej  i  aktywizującej  mieszkańców zielonej  przestrzeni  publicznej”  w
związku z przeniesieniem realizacji wydatków planowanych w roku bieżącym na rok 2024.
II.  Zmniejsza się  plan wydatków per  saldem o kwotę 3.647.586,40 zł,  w tym:  wydatki
bieżące – (łączna kwota zwiększenia per saldem 660.300,00 zł),  w tym: - zwiększenie
wydatków  w  kwocie  792.000,00  zł  w  grupie  dotacje  na  zadania  bieżące  w  Wydziale
Edukacji,  Kultury i  Sportu w związku z aktualizacją kwoty dotacji  oraz ze zmianami  w
liczbie  dzieci  uczęszczających  do  niesamorządowych  szkół  i  przedszkoli  oraz
posiadających orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego, - zmniejszenie wydatków w
Wydziale  Gospodarki  Nieruchomościami  w  kwocie  111.700,00  zł  w  grupie  wydatków
związanych  z  realizacją  ich  statutowych  zadań,  -  zmniejszenie  wydatków w Wydziale
Spraw Lokalowych w kwocie 20.000,00 zł w grupie świadczeń na rzecz osób fizycznych,
wydatki majątkowe – (łączna kwota zmniejszenia 4.307.886,40 zł), w tym: - zmniejszenie
wydatków w kwocie 300.000,00 zł w grupie inwestycje i zakupy inwestycyjne w Wydziale
Gospodarki  Nieruchomościami,  -  zmniejszenie  wydatków  inwestycyjnych  o  kwotę
99.900,00 zł na zadaniu inwestycyjnym pn. „Przebudowa Starego Rynku w Pabianicach” w
związku z przesunięciami ponoszonych wydatków okołoprojektowych w latach 2023-2024,
- zmniejszenie wydatków inwestycyjnych o kwotę 84.500,00 zł na zadaniu inwestycyjnym
pn. „Budowa drogi łączącej ulicę Batalionów Chłopskich z ulicą Lutomierską” w związku z
przesunięciami ponoszonych wydatków z tytułu nadzoru inwestorskiego w latach 2023-
2024,  -  zmniejszenie  wydatków  inwestycyjnych  o  kwotę  3.145.233,00  zł  na  zadaniu
inwestycyjnym pn. „Przebudowa Starego Rynku w Pabianicach - tworzenie włączającej,
inspirującej  i  aktywizującej  mieszkańców  zielonej  przestrzeni  publicznej”  w  związku  z
przesunięciami planowanych wydatków  z roku 2023 na 2024 (w tym: 1.180.107,00 zł -
dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład, 1.965.126,00 zł - wkład własny), -



zmniejszenie wydatków inwestycyjnych o kwotę 118.253,40 zł na zadaniu inwestycyjnym
pn.  „Rewitalizacja  terenu  przy  ul.  Św.  Rocha  22  w  Pabianicach”  w  związku  z
przesunięciami  ponoszonych  wydatków w latach  2023-2024,  -  zmniejszenie  wydatków
inwestycyjnych  o  kwotę  560.000,00  zł  na  zadaniu  inwestycyjnym  pn.  „Modernizacja  i
rozwój  komunikacji  miejskiej  w  Pabianicach  -  zadania  okołoprojektowe”  w  związku  ze
zmniejszeniem  wypłat  odszkodowań  za  część  nieruchomości  przy  ul.  Łaskiej  i
Partyzanckiej.  III.  Dokonuje  się  przeniesienia:  -  wydatków w dziale  600,  rozdz.  60016
(grupa wydatków inwestycje i zakupy inwestycyjne) pomiędzy paragrafami w Zarządzie
Dróg Miejskich z przeznaczeniem na przebudowę chodników, parkingów i zatok na terenie
miasta Pabianic na kwotę 9.157,80 zł. IV. Zmiana wyniku budżetu Skutkiem powyższych
zmian po stronie dochodów i wydatków jest zmiana wyniku budżetu w roku 2023, który
ulega polepszeniu o kwotę 2.821.637,20 zł i po zmianach będzie wynosił (-) 26.335.957,49
zł  (deficyt  budżetu).  Deficyt  planuje  się  sfinansować  przychodami  pochodzącymi  z:  -
wolnych środków w kwocie 17.012.733,82 zł, - niewykorzystanych środków pieniężnych na
rachunku  bieżącym  budżetu,  wynikających  z  rozliczenia  dochodów  i  wydatków  nimi
finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi
w odrębnych ustawach w kwocie 517.719,99 zł, - niewykorzystanych środków pieniężnych
na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5
ust. 1 pkt 2 ustawy o finansach publicznych i dotacji na realizację programu, projektu lub
zadania finansowanego z udziałem tych środków w kwocie 8.805.503,68 zł. 

Głosowanie : za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały –8, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0. Przyjęto.

Przewodnicząca Komisji Grażyna Wójcik-  przedstawiła pismo fundacji Tilia ( zał. nr 5) 

Naczelnik  Wydziału  Ochrony  Środowiska  Agnieszka  Pietrowska-  przedstawiła  projekt
uchwały.

Ad. 4 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody   ( zał. nr 6) 
Uzasadnienie-   Proponowane  do  ochrony  drzewa  posiadają  znaczące  walory
przyrodnicze,  kulturowe  i  krajobrazowe.  Odznaczają  się  okazałym  wzrostem,
wyróżniającym  pokrojem  i  sędziwym  wiekiem.  Objęcie  ochroną  w  formie  pomników
przyrody  ułatwi  zachować  te  cenne  przyrodniczo  twory  przyrody  w  dziedzictwie
przyrodniczym miasta,  służąc kształtowaniu  wrażliwości  estetycznej  mieszkańców oraz
przyczyniając  się  do  wzrostu  ich  świadomości  ekologicznej.  Projekt  uchwały  został
uzgodniony przez Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Łodzi. 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Agnieszka Pietrowska-  odniosła się do pisma
fundacji- uchwała dot. 5 sztuk drzew, dziś pismo fundacji, żeby  dąb czerwony wyłączyć i
dziś nie procedować tej uchwały.

Radna Monika Cieśla- czy były  konsultacje z fundacją czy innymi fachowcami czy inne
drzewa uwzględnić.

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Agnieszka Pietrowska- te drzewa były zgłaszane
wcześniej i były  rozmowy z Regionalną Dyrekcją Ochrony Środowiska w Łodzi ale jest też
kilka propozycji nowych drzew i propozycji mieszkańców, to nie jest jednorazowa uchwała
tylko będzie częściej.

W związku z powyższym  Komisja nie opiniowała projektu uchwały.



Naczelnik  Wydziału  Ochrony  Środowiska  Agnieszka  Pietrowska-   przedstawiła  projekt
uchwały,  poinformowała,  że  autor  opracowania  pan  Bartłomiej  Przybylski  za  moment
będzie na komisji.

Ad. 5
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla 
Miasta Pabianic na lata 2023-2027 z perspektywą do roku 2030   ( zał. nr 7) 
Uzasadnienie-  Program Ochrony Środowiska dla Miasta Pabianice na lata 2023-2027 z
perspektywą do roku 2030 został opracowany zgodnie z art. 17 ustawy z dnia 27 kwietnia
2001  r.  Prawo  ochrony  środowiska,  uwzględniając  zapisy  dokumentu  pn.  Polityka
Ekologiczna Państwa 2030. Jest on podstawowym dokumentem koordynującym działania
na rzecz ochrony środowiska na terenie  miasta.  Zawiera  cele  i  zadania,  które  miasto
powinno realizować w celu ochrony środowiska w swoich granicach administracyjnych.
Głównym celem opracowania Programu Ochrony Środowiska jest sprecyzowanie działań,
jakie można przedsięwziąć w celu realizacji polityki ochrony środowiska. Zadania stawiane
przed  jednostką  samorządu  terytorialnego  pokrywają  się  z  założeniami  podstawowej
dokumentacji programowej i strategicznej. Program Ochrony Środowiska jest niezbędny
do prawidłowego funkcjonowania systemu zarządzania ochroną środowiska na szczeblu
gminnym. Stanowi pomost między konkretnymi działaniami a dokumentami, które dotyczą
ekologii.  Zakres  i  stopień  szczegółowości  Prognozy  oddziaływania  na  środowisko
Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Pabianice wynika z art. 51 ust. 2 ustawy z dnia
3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale
społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko (t.j.
Dz. U. z 2023 r. poz. 1094 z późn. zm.) i został uzgodniony z Regionalnym Dyrektorem
Ochrony Środowiska w Łodzi oraz Państwowym Wojewódzkim Inspektorem Sanitarnym w
Łodzi.  Projekt  Programu  wraz  z  jego  prognozą  oddziaływania  na  środowisko  został
również poddany opiniowaniu przez ww. organy, natomiast sam projekt Programu został
zaopiniowany przez Zarząd Powiatu Pabianickiego. Prezydent Miasta Pabianice, zgodnie
z  art.  39  ww.  ustawy  zapewnił  możliwość  udziału  społeczeństwa  w  opracowywaniu
Programu i Prognozy podczas konsultacji społecznych. W terminie 21 dni od daty podania
do publicznej wiadomości obwieszczenia o rozpoczęciu procesu opiniowania społecznego,
nie  wniesiono  uwag  i  wniosków  do  projektu  przedmiotowych  dokumentów.  Mając
powyższe na uwadze, zasadne jest podjęcie niniejszej uchwały. 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Agnieszka Pietrowska - ostatni program  został 
zakończony i jest raport. Wskazujemy kierunki  i cele.

Pan Bartłomiej Przybylski–  przedstawił opracowanie w formie  prezentacji.

Radna Bożenna Kozłowska- najważniejsze zadania to poprawa jakości powietrza zgadza 
się z autorem. W 2015 r. były patrole i  interwencje Straży Miejskiej, jej zdaniem poprawa 
jakości to wymiana niesprawnych piecy węglowych.  Musimy zrobić  wszystko żeby wyeli-
minować niesprawne piece węglowe, zrobiono termomodernizację,  były działania eduka-
cyjne , wymieniono ponad 5 tys. punktów oświetlenia na ledowe, wymieniono tabor MZK.

Radny Krzysztof Hile- zapytał o wykazane niedobory w slajdzie, zużycie wody tzn. że za 
dużo jej zużywamy i gęstość zaludnienia była na czerwono.



Pan Bartłomiej Przybylski– gęstość zaludnienia i zużycie wody jest na czerwono bo jest 
wskaźnik rosnący co jest negatywne. W 2017r.  zużycie 29 m3/osobę, a w  2021 r. 31m3. 
Zachęcać do oszczędzania.

Radna Bożenna Kozłowska-  dot. wody 2,6 m3/miesięcznie na mieszkańca jest to  poniżej 
średniego zużycia, które przyjęte jest 3 m3.

Przewodnicząca Komisji Grażyna Wójcik- ile pieców zostało do wymiany.

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Agnieszka Pietrowska - nie ma wglądu w bazy, 
ona nie jest jeszcze zakończona to się tworzy, nie ma podanej konkretnej ilości pieców w 
mieście.

Przewodnicząca Komisji Grażyna Wójcik-podoba jej się w raporcie  zalecenia zazielenia-
nia miasta.

Radny Antoni Hodak- punkt do programu czyste powietrze ile z tego programu udało się  
wymienić.

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Agnieszka Pietrowska - te dane w raporcie z wy-
konania programu zał. 2 w 2021 – 15 wniosków było złożonych i rozliczonych  pozytywnie 
3, w  2022 r. 126 wniosków złożonych i 68 zakończonych i  rozliczonych pozytywnie.

Głosowanie  :  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwały  –8,  przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Przyjęto.

Naczelnik  Wydziału  Infrastruktury  Technicznej  i  Komunikacji  Marcin  Chmielewski
przedstawił 4 projekty uchwał  dotyczą dróg dla rowerów dlatego omówił je razem.

Ad. 6 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/426/21 Rady Miejskiej 
w Pabianicach z dnia 2 grudnia 2021 r. w sprawie przyjęcia prowadzenia zadania z 
zakresu zarządzania drogami powiatowymi na terenie Miasta Pabianic w zakresie 
pełnienia funkcji inwestora nad realizacją drogowego zadania inwestycyjnego oraz 
udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Pabianickiemu przy realizacji zadania 
publicznego z zakresu zarządzania drogami powiatowymi – Wiejska.  ( zał. nr 8) 
Uzasadnienie-  W związku z zakończeniem budowy dróg dla rowerów w ramach projektu
„Modernizacja  i  rozwój  komunikacji  miejskiej  w  Pabianicach”,  następuje  konieczność
sprecyzowania  kwoty  pomocy  rzeczowej  udzielonej  Powiatowi  Pabianickiemu  przy
realizacji  zadania  publicznego  z  zakresu  zarządzania  drogami  powiatowymi  -  budowa
drogi dla rowerów wzdłuż ulicy Wiejskiej.

Głosowanie  :  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwały  –8,  przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Przyjęto.

Ad. 7 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/427/21 z 2 grudnia 
2021 r. Rady Miejskiej w Pabianicach w sprawie przyjęcia prowadzenia zadania z zakresu 
zarządzania drogami powiatowymi na terenie Miasta Pabianic w zakresie pełnienia funkcji 
inwestora nad realizacją drogowego zadania inwestycyjnego oraz udzielenia pomocy 
rzeczowej Powiatowi Pabianickiemu przy realizacji zadania publicznego z zakresu 
zarządzania drogami powiatowymi - 20 Stycznia  ( zał. nr 9) 



Uzasadnienie- W związku z zakończeniem budowy dróg dla rowerów w ramach projektu
„Modernizacja  i  rozwój  komunikacji  miejskiej  w  Pabianicach”,  następuje  konieczność
sprecyzowania  kwoty  pomocy  rzeczowej  udzielonej  Powiatowi  Pabianickiemu  przy
realizacji  zadania  publicznego  z  zakresu  zarządzania  drogami  powiatowymi  -  budowa
drogi dla rowerów wzdłuż ulicy 20 Stycznia. 

Głosowanie  :  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwały  –8,  przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Przyjęto.

Ad. 8 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/428/21 Rady Miejskiej 
w Pabianicach z dnia 2 grudnia 2021 r. w sprawie przyjęcia prowadzenia zadania z 
zakresu zarządzania drogami wojewódzkimi na terenie Miasta Pabianic w zakresie 
pełnienia funkcji inwestora nad realizacją drogowego zadania inwestycyjnego oraz 
udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Łódzkiemu przy realizacji zadania 
publicznego z zakresu zarządzania drogami wojewódzkimi - ul. Partyzancka   ( zał. nr 10) 
Uzasadnienie- W związku z zakończeniem budowy dróg dla rowerów w ramach projektu
„Modernizacja  i  rozwój  komunikacji  miejskiej  w  Pabianicach”,  następuje  konieczność
sprecyzowania  kwoty  pomocy  rzeczowej  udzielonej  Województwu  Łódzkiemu  przy
realizacji  zadania publicznego z zakresu zarządzania drogami  wojewódzkimi  -  budowa
drogi dla rowerów wzdłuż ulicy Partyzanckiej. 

Głosowanie  :  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwały  –8,  przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Przyjęto.

Ad. 9 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/429/21 Rady Miejskiej 
w Pabianicach z dnia 2 grudnia 2021 r. w sprawie przyjęcia prowadzenia zadania z 
zakresu zarządzania drogami wojewódzkimi na terenie Miasta Pabianic w zakresie 
pełnienia funkcji inwestora nad realizacją drogowego zadania inwestycyjnego oraz 
udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Łódzkiemu przy realizacji zadania 
publicznego z zakresu zarządzania drogami wojewódzkimi - ul. Łaska  ( zał. nr 11) 
Uzasadnienie- W związku z zakończeniem budowy dróg dla rowerów w ramach projektu
„Modernizacja  i  rozwój  komunikacji  miejskiej  w  Pabianicach”,  następuje  konieczność
sprecyzowania  kwoty  pomocy  rzeczowej  udzielonej  Województwu  Łódzkiemu  przy
realizacji  zadania publicznego z zakresu zarządzania drogami  wojewódzkimi  -  budowa
drogi dla rowerów wzdłuż ulicy Łaskiej. 

Głosowanie  :  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwały  –8,  przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Przyjęto.

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Agnieszka Pietrowska – przedstawiła 2 projekty
uchwał.

Ad.10
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i      zakresu 
świadczenia usług w     zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości położonych na terenie miasta Pabianice i     zagospodarowania tych 
odpadów  ( zał. nr 12) 
uzasadnienie-Niniejszy  projekt  uchwały  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu
świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli
nieruchomości położonych na terenie miasta Pabianice i zagospodarowania tych odpadów



został przygotowany z uwzględnieniem zastrzeżeń wniesionych w dniu 13 listopada 2023
r. przez Łódzki Urząd Wojewódzki w Łodzi do uchwały Nr LXXI/687/23 Rady Miejskiej w
Pabianicach z dnia 26 października 2023 r. 2. Projekt uchwały został zaopiniowany przez
Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Pabianicach. 3. Mając na uwadze
powyższe, zasadne jest podjęcie niniejszej uchwały przez Radę.

Głosowanie  :  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwały  –8,  przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Przyjęto.

Ad.11
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu utrzymania 
czystości i     porządku na terenie miasta Pabianice  ( zał. nr 13) 
Uzasadnienie- Niniejszy projekt Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie
miasta Pabianice został przygotowany z uwzględnieniem zastrzeżeń wniesionych w dniu
13 listopada 2023 r. przez Łódzki Urząd Wojewódzki w Łodzi do uchwały Nr LXX/688/23
Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 26 października 2023 r. 2. Projekt Regulaminu został
zaopiniowany przez Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Pabianicach.
3.  Mając  na  uwadze  powyższe,  zasadne  jest  podjęcie  niniejszej  uchwały  przez  Radę
Miejską w Pabianicach. 

Głosowanie  :  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwały  –8,  przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Przyjęto.

Ad.12
Sprawy różne - raport z wykonania programu ochr. Środowiska 2018-2022 ( zał. nr 14)  nie
było uwag.

Załączniki ujęte w protokole są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.

Na tym zakończono posiedzenie o godz. 12.20.
 

Protokółowała:              Przewodniczyła:

        Monika Ludziejewska                                                        Grażyna Wójcik


